
Dalarö Sportklubb 
Styrelsen 

Protokoll No.11 /2022 
från styrelsemöte 

i Dalarö Sportklubb 

Datum: 2022-11-21 

Plats/forum: På länk viaTeams 

Tid: Kl. 18.30 – 20.30 

Närvarande ledamöter: 

Övriga närvarande: 

Stina Hallberg (ordförande) 
Anna Molin 
Daniel Bernehjält 
Björn Yrlid  
Tashmina Berdini  
Björn Wahlström 

Otto Bjelke, valberedningen 

1. Mötets öppnande
Stina öppnade mötet och hälsade samtliga närvarande välkomna.

2. Val av sekreterare och justerare för mötet
Tashmina utsågs att föra dagens protokoll.

Daniel och Anna utsågs att, tillsammans med ordföranden, justera dagens protokoll.

3. Fastställande av dagordning
Styrelsen fastställde dagordningen.

4. Föregående protokoll
Föregående protokoll nummer 10 läggs till handlingarna.

5. Ekonomi
Budget 2023
Inför beställning av matchtröjor ska KO höra av sig till styrelsen angående 
aktuella sponsorer. Anna från styrelsen hör av sig till KO med mer information 
per mail.

6. Kanslifrågor
Inget att tillägga.

7. Styrelsefrågor
- Styrelsen informerar om att Ida Lindström avgår som ordförande för 

gruppträningens kommitté. Alla ledare och utövare kommer informeras 
efter straxt innan jul. Ida är kvar till hösten 2023.

- Styrelsen informerar att Leif har kontrollerat antal deltagare som ska vara 
försäkrade via Folksam.

- Styrelsen informerar att samarbetet i Ungsam har fungerat bra avseende 
den grupp ungdomar som vistats olovligt i hallen.



P

Insatser från DSK har gjort att reparationer som länge behövts i hallen 
genomförts.  

- Styrelsen informerar att det nu även ordnats med extra belysning ovanför
entrén till Sporthallen.

- Styrelsen informerar att Björn Yrlid kommer att ha möte i december med en
firma gällande reparation och justeringar av utegymmet.

- Styrelsen hade kort arbetspass där vi gick igenom styrelsen konto och
funktionerna på Google Workspace.

8. Att göra
Nästa möte kommer vi planera årsmötet.

9. Övriga frågor
Styrelsen går igenom formulering till policy för hantering av halltider, och fastställer
den.

10. Nästa möte
Nästa möte den 13 december 2022 i Tullhuset.

11. Mötets avslutande
Stina avslutar mötet och tackar för ett bra möte.

*  *    *

Vid protokollet: 

Tashmina Berdini 

Justeras: 

Stina Hallberg 

Anna Molin Daniel Bernehjält 

Bilagor: 

1. Kallelse med dagordning
2. Föregående protokoll nummer 10



Dagordning  
Styrelsemöte 2022-11-21 
Möte no 11 

 
 
 
Plats: Tullhuset  
Tid: 1830 - 2100 
Kallade: 
Anna Molin  
Daniel Bernehjält 
Stina Hallberg 
Tashmina Berdini 
Björn Wahlström  
Björn Yrlid 
Erica Rollenhagen 
Ida Lindström 
 
Inbjudna: 
Valberedning Leif Larsson och Otto Bjelke 
 
Bilagor:  
Föregående protokoll no10 
Årsplan 

 
1. Mötet inleds 

 
2. Fastställande av dagordning 

 
3. Val av sekreterare och justerare 

 
4. Föregående protokoll  

 
5. Ekonomi 

Budget 2023 
 

6. Kanslifrågor 
 

7. Styrelsefrågor 
Information: Folksam, försäkringar.  
Information: Från ungsam och det olaga intrånget i Sporthallen 
Information: Belysning på Sporthallen 
Uppföljning: Justering av utegym och reparationer på IP 
Information: Google Workspace, så här gör vi. Kort arbetspass. 
 

8. Rapporter 
Dessa sänds till gruppen veckan innan styrelsemötet. 
 

9. Att göra/Följa upp 
 

 
10. Övrigt 

 
Varmt välkomna 
Stina 



Dalarö Sportklubb
Styrelsen

Protokoll No.10 12022
från styrelsemöte

i Dalarö Sportklubb

Datum: 2022-10-27

Tullhuset

Kl. 18.30—20.30

Stina Hallberg (ordförande)
Anna Molin
Daniel Bernehjält
Björn Wahlström
Björn Yrlid

Erica Rollhagen
Leif Larsson (valberedningen)
Eva Lagerström (valberedningen)
Tobias Nyberg (Dalarö Triathlon)

1. Mötets öppnande
Stina öppnade mötet och hälsade samtliga närvarande välkomna.

2. Val av sekreterare och justerare för mötet, m m
Björn Y. utsågs att föra dagens protokoll att justeras av ordföranden jämte Anna och
Daniel.

Adjungerades Leif, Eva och Tobias till dagens möte.

3. Föregående protokoll
Genomgicks protokoll nummer 9, vilket därefter lades till handlingarna utan
synpunkter.

4. Ekonomi
Diskuterades sektionsavgifterna (utöver medlemsavgifterna) för respektive kommitté.

Diskuterades budget för 2023. Anna kommer att lyfta frågan med respektive
kommittéordförande.

5. Triathion 2023
Meddelade Tobias att han, i avvaktan på att ny tävlingsgeneral är utsedd för klubbens
räkning, kommer att ansöka om tillstånd att genomföra nästa års triathlon den 19
augusti 2023.

Ätog sig Leif att kontakta de två potentiella kandidater som visat intresse att kunna
agera som tävlingsledare för Dalarö Triathlon 2023.

Platslforum:

Tid:

Närvarande ledamöter:

Övriga närvarande:

Tashmina Berdini (suppleant) (närvarande per länk)

Diskuterades olika möjliga erbjudande till sponsorer av loppet 2023. Tobias



meddelade att arbetet med olika erbjudanden påbörjat och att han inför nästa
styrelsemöte kommer att återkomma med ett förslag på hur dessa erbjudanden kan
utformas.

6. Kanslifrågor
Antecknades att det till kommunen gjorts vissa felanmälningar avseende Sporthallen.
Till exempel ytterdörren som inte går igenom som den ska och ringklockan.

Antecknades vidare att sju fotbollsspelare i klubbens representationslag ännu inte
betalt medlemsavgift för innevarande verksamhetsår. Diskuterades hur dessa
utestående avgifter kan drivas in på lämpligt sätt.

7. Styrelsefrågor

DSK:s 90-årsfirande

Beslutades att utöver redan genomfört firande efter vårens årsmöte inte fira jubileet
på ytterligare sätt.

Policy avseende tilldelning halltider

Diskuterades policy avseende tilldelning av halltider och föreslogs vissa mindre
justeringar till presenterad lydelse.

Uppdrogs åt Daniel uppdatera föreslagen policyn och därefter distribuera reviderat
förslag till styrelsen för slutligt godkännande.

Rutin för avbokning av tider diskuterades. Antecknades att avbokning av klubbens
tider idag sker genom att Erica kontaktas, varefter hon ombesörjer registrering i
enlighet med kommunens regler för avbokning.

Google Workspace

Beslutades att starta ett testabonnemang snarast möjligt.

Tashmina åtog sig att initiera abonnemanget efter att Erica tillhandhållit henne
uppgifter för fakturering av kostnader.

Sponsorer

Stina redogjorde för sina kontakter med Smådalarö Gård respektive ICA Norbergs
avseende fortsatt sponsring av klubbens verksamhet.

Leif åtog sig att färdigställa och skicka över ett reviderat avtal till ICA Norbergs
avseende åren 2022 — 2024.

LJ



Höstmarknaden

Noterades att höstmarknaden lämnat ett positivt resultat till klubben i storleksord
ningen 9 000 kr, vilket fördelats mellan de lag som deltog i klubbens marknadsstånd.

Möte med handbolissektionen

Redogjorde Stina för det möte som hon haft med handbollenssektionens kommitté.

Antecknades att årets samarbete med Haninge HK fungerat väl.

Halltider

Beslutades att låta halltiderna på torsdagar ligga kvar under höstterminen och sedan
se över den närmare fördelningen av dessa inför vårterminen.

Pingis

Det antecknades att det tillkommit flertalet yngre spelare som kommer att få en egen
tid. Barnpingisen hoppas vi kan bli en stadig del av pingis- kommittéen under
vårterminen.

Innebandy

Noteras att bandy-kommittéen försöker rekrytera nya spelare. Förhoppningen är att
det även ska tillkomma spelare i högstadieåldern.

Gymnastik

Leif redogjorde för hur truppgymnastiken utvecklas. Gruppen består idag av 12
aktiva, som kommer att hålla uppvisning i samband med gymnastikens termins
avslutning.

Det antecknades att det för närvarande inte råder någon ledarbrist inom gymnastiken
men att ytterligare nya ledare är välkomna om intresse finns.

In för verksamhetsåret 2023

Diskuterades åtgärder inför avslutning av verksamhetsåret 2022 och kommande
verksamhetsår 2023.

8. Nästa möte
Antecknades att nästa möte är bokat till kl. 18.30 måndagen den 21 november 2022 i
Tullhuset.

9. Mötets avslutande
Stina avslutade mötet och tackade för engagemanget.

* * *
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Vid protokollet:

Björn Yrlid

Justeras:

Stina Hallberg

Daniel Bernehjält
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